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REFERAT FRA STYREMØTE NR. 3/2010 
I KONGSBERG TRAVSELSKAP 

 
 
Dato:  11. mars 2010 kl. 19.00 
Sted:  Randi Hotvedt 
 
Til stede:  Nina Ringstad, Helge Grimnes, Renate Stepien, Ove Bjerkeset, Grethe 

Hjermundrud, Randi Hotvedt, Vegar Wetterstad og Linda Hagavold 
 
Forfall: Ingen 
 
Kopi:  Buskerud Travforbund 
 
 
Sak 14/2010: Referat fra forrige møte 
Det var ingen kommentarer til dette. 
 
Sak 15/2010: Krafttak mot kreft 
Kongsberg Travselskap ga 10 % av startavgiften under årets Markenstrav til aksjonen 
Krafttak mot kreft 2010. Vi hadde også en bøsse stående i vekta denne dagen. Totalt kom det 
inn omtrent 2000 kroner. 
 
Sak 16/2010: Lagsutviklingsprosjekt 
Under lagskonferansen i Buskerud Travforbund var en av sakene et lagsutviklingsprosjekt, 
hvor det kan søkes om midler innen 15. mars. Styret ble enige om et par konkrete ting det 
søkes om midler til.  
 
Sak 17/2010: Kurs 
Det er ønske om å ha et kurs med tema bruk av pulsmåler i trening av hest. Vi forespør 
Morten Antonsen, og tar sikte på å ha kurset i mai. 
 
Sak 18/2010: Generalforsamling Drammen Travbane  
Grethe deltar på generalforsamlingen i Drammen Travbane 23. mars.  
 
Sak 19/2010: Lyntotodugnad 
I likhet med i fjor blir det lyntotodugnad i lokallagene. Den blir i uke 24, hvor Drammen 
Travbane er arrangør av V75-kjøringen lørdag 19. juni.  
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Sak 20/2010: Markenskjøringen 
Bortsett fra at været ikke var på vår side, ble årets Markenskjøring vellykket. Etter 10 
strykninger, startet 46 hester fordelt på 8 løp. I år hadde vi stevnestart klokken 12. 
Tilbakemeldingene på dette var positive, og vi starter på samme tidspunktet neste år.  
Økonomisk var omsetningen i kiosk og grill brukbar. Vi forsøker å få til bedre avløsning av 
de som jobber i kiosk/grill neste år. Ved dårlig vær vurderes det også å flytte vekta under tak. 
Vi må også gå til innkjøp av et nytt partytelt, som skal brukes til kiosk/grill.  
 
Sak 21/2010: Markensfesten 
Festen ble også i år vellykket med 75 deltagere. Økonomisk gikk arrangementet i balanse. 
Som vanlig var det gode inntekter på loddsalget. 
 
Sak 22/2010: Eventuelt 
Det var ingen saker under dette punktet.  
 
 
Møtet avsluttet kl. 21.00. 
 
Ove Bjerkeset 
12. mars 2010 


